
 

Protokół 
z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 11.01.2018r. 

 
 
Ad 1 
Przewodniczący stwierdził kworum i otworzył zebranie Rady. 
Na zebranie stawiło się 11 radnych według listy obecności – stanowiącej załącznik nr 1. Na protokolanta                
wybrano radnego Marcina Szneidera.  
 
Ad 2 
Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dn. 02-11-2017.            
Wszyscy radni głosowali “za”. 
 
Ad 3 
Do Rady Osiedla wpłynęła prośba o zaopiniowanie wniosku o dzierżawę działki nr 65/2 ob. 3078 pomiędzy                
Osiedlem nad Stawem a budowanym kościołem. Wnioskodawca - pan Wojciech Matyka chciałby aby w tym               
miejscu powstało kryte boisko do piłki nożnej ze sztuczną nawierzchnią. Obowiązujący miejscowy plan             
zagospodarowania przestrzennego dopuszcza taką funkcję, docelowo działka jest jednak przeznaczona pod           
zabudowę mieszkaniową. 
Część radnych zauważa potrzebę zapewnienia dużej liczby miejsc parkingowych dla tej inwestycji. Pojawia             
się też uwaga dotycząca zaburzenia ładu przestrzennego tego rejonu Warszewa oraz konieczność usunięcia             
wielu drzew w razie realizacji założenia inwestycyjnego. 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii: 

● “za” - 4 głosy (Magdalena Obuchowicz, Stanisław Pietrusewicz, Sławomir Baciocha, Paweł           
Kowalski) 

● “przeciw” - 3 głosy (Marcin Szneider, Wojciech Knap, Jakub Lemm) 
● “wstrzymał się” - 4 głosy (Dariusz Mikołajczyk, Rafał Obuchowicz, Marek Rusiecki, Małgorzata            

Cydzik) 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie z zastrzeżeniem zapewnienia odpowiedniej liczby miejsc          
parkingowych. 
 
Ad 4 
Do Rady Osiedla wpłynęła prośba o zaopiniowanie wniosku o nadanie nazwy nowej ulicy dla inwestycji               
powstającej na rogu ulic: Ogródkowa / Podmokła. Inwestor zaproponował nazwę “Przy Parku” dla             
wewnętrznej uliczki obsługującej budowane domy. Według części radnych nazwa jest nieadekwatna do            
miejsca, a nowa uliczka powinna przyjąć nazwę od ulicy sąsiedniej, z rozszerzeniem numeracji posesji. 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii: 

● “za” - 2 głosy (Stanisław Pietrusewicz, Magdalena Obuchowicz) 
● “przeciw” - 5 głosów (Marek Rusiecki, Marcin Szneider, Dariusz Mikołajczyk, Małgorzata Cydzik,            

Jakub Lemm) 
● “wstrzymał się” - 4 głosy (Wojciech Knap, Rafał Obuchowicz, Paweł Kowalski, Sławomir Baciocha) 

 
Ad 5 
Przewodniczący Dariusz Mikołajczyk przedstawił radnym projekt budżetu Rady Osiedla w bieżącym roku.            
Przeprowadzono głosowanie projektem. Wszyscy radni głosowali “za”. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
   Protokolant    Przewodniczący 
Marcin Szneider   Dariusz Mikołajczyk 

 


